
Aan het eind van elk jaar behoort het tot de taak van de secretaris om een jaarverslag op te stellen. Ook in 

december 2011 zal ik jullie daarom een overzicht van de activiteiten van onze afdeling voorschotelen.  

De jaarvergadering van december 2010 bracht de gebruikelijke zaken. Een bestuurslid dat aftredend en herkiesbaar 

was, en natuurlijk herkozen werd bij het spreekwoordelijke gebrek aan tegenkandidaten. Na deze herverkiezing 

werd van ondergetekende verwacht dat hij tot eind 2014 zijn taak van secretaris voortzet.  

Naast de andere zaken die bij een jaarvergadering horen, konden we na de pauze kijken naar opnamen die Anjo en 

Coby gemaakt hadden van bezoeken aan andere kwekers en liefhebbers (o.a. Ulrich Dosedal), en van vooral 

bloeiende planten uit hun eigen verzameling.  

De avond in januari werd verzorgd door een spreekster uit eigen gelederen, namelijk Harmien Meems. Zij vertelde 

hoe de hobby zich bij haar ontwikkeld had in de loop der jaren. Enkele favoriete geslachten van Harmien zijn 

Rebutia’s en Mammillaria’s. Haar verhaal werd geïllustreerd met opnamen van eigen planten.  

In februari kwam onze oud-voorzitter weer eens op bezoek. Wiebe Bosma gaf een lezing over cactussen en koeien 

in Rio Grande do Sul, een provincie in het zuiden van Brazilië. We kregen gelukkig veel cactussen en weinig 

koeien te zien. Als het omgekeerde het geval was geweest, dan had dat ongetwijfeld tot flink wat boegeroep geleid. 

Deze avond kende het hoogste aantal aanwezigen van 2011, er waren namelijk 30 aanwezigen, waaronder 4 leden 

van de afdeling Drenthe.  

Ruud Tropper gaf in maart een lezing bij ons over Pediocactussen en Sclerocactussen. De reis van Ruud ging door 

4 staten van de USA, te weten de staten Arizona, Colorado, New-Mexico en Utah. In die staten kun je de in 

Nederland erg lastig te kweken Pedio’s en Sclero’s tegenkomen.  

Op de clubavond in april hadden we de onderlinge verkoop van planten. Dit is altijd een gezellig onderdeel van het 

jaarprogramma, maar het is ook duidelijk dat de belangstelling hiervoor langzamerhand terugloopt. Coby Keizer 

besprak op deze avond 2 planten, te weten Calibanus hookeri en Turbinicarpus klinkerianus.  

De maand mei was voor alle leden natuurlijk een drukke maand, niet alleen omdat de eigen verzameling in mei 

veel aandacht krijgt, maar ook omdat er diverse clubactiviteiten waren. Er werd een lezing gegeven door Siegfried 

Jansen uit Duitsland over tuinen in het zuiden van Engeland, een gebied waar aardig wat succulente planten te 

vinden zijn. De lezing gaf mooie plaatjes te zien, maar doordat er steeds een vaste tijd van 9 seconden tussen elk 

plaatje zat, liep het verhaal niet zo soepel. In mei gingen er ook enkele mensen van onze afdeling op bezoek in het 

Westland, de belangstelling van onze leden voor dit reisje was echter niet groot. Eind mei kwam de Ortsgruppe 

Bremen bij ons op bezoek. Er werden enkele verzamelingen bezocht en de dag werd afgesloten met een 

gezamenlijk diner bij de Chinees. In juni konden we kasje kijken en kas kijken. Het kasje kijken was bij onze eigen 

leden, Rudolf Schwab, Jacob Haak en Jannes Uuldersma. Het kas kijken was een eindje uit de buurt, namelijk bij 

Ubink, de jaarlijkse open dag. Onze afdeling was bij beide evenementen goed vertegenwoordigd.  

Na de relatieve rust van de twee zomermaanden juli en augustus (hoewel de term zomermaanden in 2011 eerder 

van toepassing was op het zeer zonnige voorjaar dan op de zomer), kwamen we in september weer bij elkaar. Anjo 

en Coby Keizer schotelden ons beelden voor van één van hun reizen door Mexico.  

De oktobermaand liet planten zien die van oorsprong stammen uit het zuiden van Afrika. Bij deze succulenten ging 

het om levende steentjes, de Lithopsen. Hans Huizing uit het niet zo ver weg gelegen Meppel maakte ons wegwijs 

in dit plantengeslacht. Alle soorten Lithops werden door hem besproken.  

De laatste bijeenkomst, die van november, ging eens een keer niet over succulenten, maar over een reis die Rudolf 

Schwab en zijn vrouw Tineke gemaakt hadden naar Mongolië. Dat was een keer heel wat anders dan succulenten, 

maar toch zeer de moeite waard. En als goedmakertje zat er toch een succulent in deze lezing, namelijk de in 

Mongolië inheemse Orostachys.  

De opkomst op de afdelingsavonden was in 2010 gemiddeld 21.2 leden en dat is bijna 2 minder dan vorig jaar. Als 

we die opkomst vergelijken met die van 2000 dan is de gemiddelde opkomst 4 lager geworden. Als de terugloop 

zich in dit tempo doorzet, dan is onze afdeling in ieder geval nog wel 10 jaar levensvatbaar, al zal het dan wel een 

aardig bejaard gezelschap zijn. Het aantal leden van de afdeling Groningen en Ommelanden ligt per 1 januari 2012 

op 39 (waarvan 1 donateur en 2 gezinsleden), daarnaast zijn er 3 sponsors. Helaas was er in 2011 ook het droevige 

bericht dat één van onze leden, namelijk Cees van Sloten, plotseling overleden was.  

 

Wolter ten Hoeve, secretaris afdeling Groningen en Ommelanden. 


